
Protokół nr 3/06 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ełku, które odbyło się w dniu   22 grudnia 
2006 roku.  
 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności. 
Na 8 członków Komisji w posiedzeniu  uczestniczyło 7.  W posiedzeniu nie uczestniczył 
radny Tomasz Makowski. 
 
Obrady Komisji i podejmowane decyzje będą prawomocne. 
 
Ponadto w obradach Komisji uczestniczył radca prawny UM Zbigniew Rachwalski. 
 
   Przyjęty porządek obrad: 
1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 
3. Wybór zastępcy przewodniczącego komisji. 
4. Propozycje do planu pracy Komisji na I półrocze 2007 roku. 
5. Opinia do projektów uchwał na najbliższą sesję. 
6. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Do punktu –1- 
 Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Jan Wielgat. Powitał 
zebranych, stwierdził prawomocność obrad. Odczytał propozycje porządku obrad. 
 Członkowie Komisji nie wnieśli zastrzeżeń do  propozycji porządku obrad           
Komisja  przez aklamację przyjęła porządek  obrad jak wyżej.  
  
Do punktu –2- 

Nie zgłoszono uwag do protokółu nr 2/06 z dnia 12 grudnia 2006 roku, wobec  tego 
protokół nr 2/06 został przyjęty bez uwag. 

 
Do punktu –3- 
 Przewodniczący Komisji Jan Wielgat poprosił członków Komisji o zgłaszanie 
kandydatur na zastępcę przewodniczącego komisji. 
 Radny A.Zawadzki zgłosił kandydaturę B.Wisowatego na zastępcę 
przewodniczącego komisji. 
 Radny Bogusław Wisowaty wyraził zgodę. 
 W głosowaniu jawnym; 6 głosami „za”, pryz 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 
wstrzymującym członkowie komisji wybrali na zastępcę przewodniczącego komisji 
radnego Bogusława Wisowatego. 
 



 
Do punktu –4- 
 Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 7 głosami „za” – jednomyślnie „za”, 
zaproponowali niżej wymienione tematy do planu pracy Komisji na I półrocze 2007 roku: 

1. Kontrola działalności finansowo-ekonomicznej  ZRP i ZIM za rok 2006. 
2. Opiniowanie wykonania budżetu Gminy Miasta Ełk za rok 2006, uchwalenie 

wniosku w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta Ełku. 
3. Kontrola prawidłowości sporządzania sprawozdań SO2 będących podstawą 

naliczania subwencji oświatowej w roku 2006. 
4. W przypadkach szczególnych Komisja podejmie kontrole doraźne po uprzednim 

uzgodnieniu z Przewodniczącym Rady Miasta na podstawie pisemnego 
upoważnienia. 
 

Do punktu –5- 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2006 rok – komisja zapoznała się 
z projektem uchwały. 
 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej do 
przedszkoli publicznych – komisja zapoznała się z projektem uchwały. 
 
Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Miasta Ełku do 
dokonywania czynności w sprawach z zakresu prawa pracy wobec Prezydenta Miasta 
Ełku – Komisja w glosowaniu jawnym; 7 głosami „za” wydała pozytywną opinię do projektu 
uchwały. 
 
Komisja  opiniując  projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta 
Ełku Tomasza Andrukiewicza przyjęła wniosek dot. zapisu w § 1 pkt 4. Komisja wnosi o 
zastąpienie wyrazów „ w wysokości 7% wynagrodzenia zasadniczego powiększany 
corocznie o 1% do wysokości 20%” - wyrazami: „zgodnie z obowiązującymi przepisami 
prawa”. i wówczas  4 § 1 otrzymałby brzmienie: „4. dodatek za wieloletnią pracę zgodnie 
z obowiązującymi przepisami prawa.” Niniejszy wniosek komisja przyjęła w głosowaniu 
jawnym; 7 głosami „za” . 

 
Projekt uchwały w sprawie reprezentowania Miasta Ełk  w Zgromadzeniu Związku 
Międzygminnego “Gospodarka Komunalna” oraz prawa kumulacji głosów na okres 
kadencji 2006 – 2010 - komisja zapoznała się z projektem uchwały. 
 

 
Do punktu –6- 
 Przewodniczący Komisji Jan Wielgat poinformował, że wpłynęła informacja      o 
kondycji finansowej Zakładu Inżynierii Miejskiej w Ełku. Członkowie komisji otrzymali 
kserokopię informacji. Za chwilę na posiedzeniu Komisji Mienia Komunalnego, 
szczegółowo temat będzie omawiany. Wszyscy członkowie Komisji Rewizyjnej są 
członkami Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku, a więc Przewodniczący Komisji 
zaproponował szczegółowo zająć sie tematem na komisji branżowej.  



 Członkowie komisji przychylili sie do powyższej propozycji. 
  

 
Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 
Elżbieta Liziewska         

                Jan  Wielgat 


